



Bohrlehre „Basis“ PV, FF

Für Plattendicken: 16, 19, 23, 32 mm

Drilling Jig "Basis" PV, FF

For board thicknesses: 16, 19, 23, 32 mm

Beschreibung

Die Bohrlehre dient zum Einbringen der stirnseitigen Bohrungen **8,0, 9,5, 11,5** und **16,0** mm je nach Gehäuse und zum Markieren bzw. Körnen der zwingend fluchtenden Flächenbohrungen für die Bohrabstände **24** und **34** mm. Aus **hochwertigem Aluminium** gefertigt, **leicht und robust** zugleich, versehen mit genormten Bohrbuchsen für eine **hohe Präzision**. Zerlegbar, kombinierbar und leicht zu handhaben.

Artikel-Nr.: **D03001**

Specification

The drilling jig facilitates the manual insertion of the front side drillings **8.0, 9.5, 11.5** and **16.0** mm as well as the marking of the surface drillings' mandatory aligning. Drilling distances **24** and **34** mm of the FF and PV system are integrated. The template is made of **high-quality aluminium, light** in weight yet still **robust**. In addition, it is equipped with standardized drilling bushes that allow a **high level of precision**. Demountable, flexibly combinable and easy to handle.

order-no.: **D03001**

